
Planforum sett fra kommunen
Magne Fjell, leder i rådmannsutvalget KS Rogaland



Regionale myndigheter som er 
faste medlemmer i planforumet:

• Avinor 
• Bergvesenet 
• Fiskeridirektoratet 
• Forsvarsbygg 
• Fylkeskommunen 
• Fylkesmannen
• Jernbaneverket

• Kystverket
• Mattilsynet
• Norges vassdrags- og 

energiverk 
• Statens vegvesen
• Statsbygg
• Stavanger bispedømme



Forventninger:

• Må ikke være en byråkratisk «rundingsbøye».
• Fast og ufravikelig møteplan.
• De som møter må ha fullmakter – ikke bare formidle.
• Statsbyråkrati kontra lokalpolitisk skjønn.
• Fylkeskommunen er i særstilling i forhold til folkevalgt nivå.
• Hvor stor må en reguleringsplan være for at den kan meldes 

inn i planforumet - m.a.o.: Hvor liten kan den være?



Kommentarer fra kommunene:

« Mitt inntrykk av planforumet, er at det er en fin arena til å diskutere 
aktuelle plansaker med relevante fagfolk fra fylkeskommunen og 
fylkesmannen.

« Det bør kanskje sees på hvordan planforumet kan utvides, til å bli en 
støttefunksjon for kommunene.

« Fylkeskommunen kan gjerne reklamere mer for planforum, f.eks. ha en 
standard påminnelse om det i høringsinnspill til planoppstart.

« Jeg syns ikke det er greit når de ikke kommer med innsigelse eller varsel 
om innsigelse til planprogram eller planforslag, ikke møter på plan-
forum og i neste omgang påberoper seg mange forhold som burde vært 
avklart i kommuneplan og kommunedelplan, når kommunen er i gang 

med regulering.



Kommentarer fra kommunene:

« Jeg er vanligvis veldig fornøyd med Regionalt planforum. Dem som 
møter gir gode, konkrete og konstruktive tilbakemeldinger.

« Jeg syns vi kan gi tilbakemelding på dem som ikke møter, og som 
senere har innvendinger.

« Det er ikke greit at Bane Nor ikke stiller, særlig når det gjelder 
områdene langs Jærbanen og kommende problemstillinger knyttet til 
fremtidig dobbeltspor.


